
Träning och tävlingssektionsmöte 2024-05-19 

Närvarande: Erik, Daniel, Jan, Tobias H, Tobias dB, Mats F, Mats H, Thomas 

 

Träning och tävling 

Nybörjarträning startat, god uppslutning (70-tal). Några har registrerat sig på hemsidan men inte är 

med i laget, behöver man betala för att komma med i vårt register. Daniel snackar Per. 

Löpgruppen, bra uppslutning, funkar bra. 

Onsdagsträningar  

2024-05-22 Helena (inga enheter) 

2024-05-29 Tobias dB 

2024-06-05 Thomas (sprint) 

2024-06-12 Tobias H 

 

Prioriterade tävlingar 

 Natt KM, 27/9 när IKHP har Pölder cup avslutning 

1/5 Buss till dubbeltävling i Ulricehamn. 36 styck som åkte buss. 

10-mila, fin och svår teräng. 

24/6 Sprint KM (Daniel eller ungdomarna) 

6-7 juli Tjoget. 

16/6 Nisses lång-KM, Daniel kollar om Håkan H kan lägga banor. Tobias Db kan hänga 

ut om inte Håkan fixar det. 

11/8 Medel KM på Joks tävling 

29/5 Terränglöpnings KM – Tobias dB 

Egna tävlingar 

1/6 Sprint och sprintstafett DM. Kartan är klar. Var planeringsmöte i torsdags. Erik 

parkeringsansvarig. Badet kommer ha öppet för allmänheten under dagen. Alla som 

startar får bada om de vill. Icke tävlande kan köpa en badbiljett av oss. Plakettavgift ska 

ingå i ord anmälningsavgift. Vi tar ut en frivillig P-avgift på 30 kr. Tobias H kollar 

plastfickor. Många som vill hjälpa till. Parkering diskuterades. Daniel kontaktar 

Junehem. Nummerlappar skall Daniel fixa. Mats och Simon pratar ihop sig om stafetten 

och gafflingar. Sekretariatet 27/6 möte. Kartplock 29/5. Thomas lägger in info om 

pinnar på eventor. Tobias H tar med sitt tält som skall användas för Pölder 

försäljningen. Omklädning och dusch finns också i Attarpshallen. 



2/6 Wettersol cup deltävling 2 och 3. TC vid sporthallen. Mats ska vara klar med kartan 

på fredag. Totalställning skall göras i 12,14,16 och 18. Det är lugnt med alla 

bostadsrättsföreningar i Habo. 

20/8 Vätterbygdens ungdomsserie, preliminärt på Vidablickskartan, Daniel lägger upp 

på Eventor, planeras på nästa möte. 

Tävling tillsammans med Bottnaryd 2025 (Beth-kartan), ansökt om sista eller näst sista 

helgen i april, medeldistans. Inte uppgjort hur ekonomin ska göras upp. Vårt förslag är 

att dela lika mellan klubbarna. 

Vi anmäler intresse för Götalandsmästerskapet 2028, Tobbe dB tar med detta till nästa 

zon-möte.  

Veteran 

23/5 på Visingsö. OK att enheterna används på måndagsträningen 20/5. Färja förbokad 

för 200 pers. Kartan ska vara reviderad. 

Höstens tävling prel vid Kroksjöarna. 

 

Kartor 

Diskuterat om att utöka sprintkartorna för att täcka Kärnekullaskolan. Tas upp i 2025 års budget, om 

inte skolan betalar kartan. Jan kollar om vi kan få ortofoto från kommunen. 

Behövs en karta för en tävling 2026. Gubbhulan prel. 

Det nya hygget behöver läggas in på klubbstugekartan. Daniel ber Mats H fixa det. 

 

Externa kontakter 

O-Ringen 2025 

Var möte i måndags med föreningsrådet. Uppstått problem med Månsarpsetapperna 

pga krav på arenaparkering. Beslut ska tas närmaste veckan. Busstransporterna har 

blivit dyrare och man vill lägga på en bussavgift. Annars är det mesta under kontroll. 

Personalansvariga träffas imorgon (Mats går). Inga intresseanmälningar på Tobbe dB:s 

inlägg på laget. Tobias H kan vara startansvarig för våran start. Tobbe dB står kvar som 

personalansvarig så länge. 

IT-gruppen har haft ett möte och börjat dela ut ansvar. 

Ansvariga behöver göra studiebesök i Oskarshamn. 

Vi behöver stå och informera samt dela ut tygmärken vid målet dag 5. Tobias utser 

personer, när vi vet vilka tider som gäller. 

Ett system är framtaget Axaco air, där funktionärer skall registreras för att säkerställa 

att det finns tillräckligt med funktionärer. 

10-Mila 2026 



Vi lånar ut pengar till orientering Småland och kommer få tillbaka dem oavsett om vi 

medverkar som funktionärer eller inte. 

 Efter arrangemanget i Tranås ska föreningen läggas ner.  

SVOF 

SMOF 

OL-alliansen Vätterbygden 

RF-SISU 

 

Utbildning 

Jan har planerat ett antal tisdagskvällar framöver med Purpel Pen, MeOS, Eventor, SportIdent, Livelox 

har startat upp. Lägger ut info på Laget. 

Styrelsen vill att vi utser en utbildningsansvarig. Tobbe dB kollar med Per S. 

 

IT/teknik 

Jan kollar på inköp av en stationär dator till stugan. Kontakta Mats F om patronerna börjar ta slut. 

Saknar A3 papper. Jan gör ett anslag till rummet. 

 

Nästa möte 

16/6 18:00 Daniel ansvarar för kallelse och är ordförande  


